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      Protokół nr 11/2009 

z odbytej w dniu 17 października 2009 roku o godz. 10
00 

w Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie  

SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 9 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów. 

 

Porządek obrad: 

Część I 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

II. Sprawozdanie Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

III. Interpelacje i zapytania radnych. 

IV. Podjęcie uchwał:  
1) w sprawie zmian zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego pn. 

„Roztoczański Program Rozwoju Turystyki – etap I”, 

2) w sprawie zmian zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego pn. 

„Przystosowanie Wiejskich Domów Kultury Gminy Cieszanów do pełnienia 

współczesnych funkcji”, 

3) w sprawie zmiany uchwały Nr 67/XLI/09 z dnia 29 września 2009 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr 61/XL/09 z dnia 10 września 2009 r. oraz uchwały  

Nr 10/XXXIV/09 z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta  

i gminy Cieszanów na rok 2009, 

4) w sprawie zmian do uchwały Nr 68/XLI/09 w sprawie zmian do uchwały  

Nr 64/XL/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009 i uchwały nr 36/XXXVII/09 w 

sprawie zmian do uchwały nr 10/XXXIV/09 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i 

Gminy Cieszanów na rok 2009,  

5) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2009 rok.  

V. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Część II 

VI. Prezentacja współpracy międzynarodowej Cieszanów -  Diósd. 

VII. Wystąpienia okolicznościowe. 

VIII. Zakończenie obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył XLII 

sesję Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych oraz zaproszonych gości. 
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Kolejno Pan Edward Batycki poinformował zebranych, iż w obradach uczestniczy  

10 Radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał. Dodał, iż trzech radnych 

usprawiedliwiło się (Piotr Bielko, Marian Pachołek, Zygmunt Lesiczka). 

 

Ad. I pkt. 2. 

 

Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

II. Podjęcie uchwał:  
1) w sprawie zmian zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego 

pn. „Roztoczański Program Rozwoju Turystyki – etap I”, 

2) w sprawie zmian zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego 

pn. „Przystosowanie Wiejskich Domów Kultury Gminy Cieszanów do pełnienia 

współczesnych funkcji”, 

3) w sprawie zmiany uchwały Nr 67/XLI/09 z dnia 29 września 2009 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr 61/XL/09 z dnia 10 września 2009 r. oraz uchwały  

Nr 10/XXXIV/09 z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta  

i gminy Cieszanów na rok 2009, 

4) w sprawie zmian do uchwały Nr 68/XLI/09 w sprawie zmian do uchwały  

Nr 64/XL/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009 i uchwały nr 

36/XXXVII/09 w sprawie zmian do uchwały nr 10/XXXIV/09 w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009,  

5) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2009 rok.  

III. Prezentacja współpracy międzynarodowej Cieszanów -  Diósd. 

IV. Wystąpienia okolicznościowe. 

V. Zakończenie obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie.  

 

Następnie głos zabrał radny Pan Wojciech Broź cyt.: „Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado wniosek i pytanie natury formalnej, w jakim trybie odbywa się ta sesja, w jakim trybie 

została zwołana i w jakim trybie odbywa się ta dzisiejsza sesja?” 

Odpowiadając Pan Edward Batycki poinformował zebranych, iż sesja została zwołana na 

7 dni przed posiedzeniem, tak materiały zostały rozesłane oraz jako uroczysta, więc porządek 

obrad jest zmieniony. Dodał, iż pod koniec października będzie jeszcze sesja robocza.  

Kolejno radny Pan Wojciech Broź powiedział cyt.: „ Czy Statut obowiązujący Miasta  

i Gminy Cieszanów obliguje Pana do zwoływania takich sesji, w tej formie i uroczystej sesji. 

Nie ma takiego zapisu Panie Przewodniczący. Siedmiodniowy termin został zachowany, jest 

to sesja zwyczajna, tak. Dlaczego porządek obrad został zmieniony? Porządek obrad wynika 

ze Statutu i musi być respektowany przez Przewodniczącego. Dlatego w Statucie nie ma 

żadnych zapisów mówiące o jakimś porządku obrad, które sobie Pan określił. Wyrzucono 

cztery punkty z porządku obrad i ta sesja jest zwołana w trybie zwyczajnym, w związku  

z powyższym powinna się odbywać według zasad ustalonych w Statucie. Ani ustawa  

o samorządzie gminnym, ani Statut Miasta i Gminy nie mówi o sesji uroczystej. Proszę sobie 

sprawdzić Statut sesja nie jest sesją uroczystą, bo takiej nie ma u nas”. 

Odpowiadając Pan Edward Batycki powiedział, iż był już kilka kadencji radnym i były 

zwoływane sesje uroczyste i nic nie szkodzi na przeszkodzie, aby zwołać taką sesje.    
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Radny Pan Wojciech Broź powiedział cyt.: „Jak nie widzi Pan problemu Panie 

Przewodniczący? Dla Pana kanonem działań jest Statut, dlaczego porządek obrad nie jest 

zgodny ze statutem. Proszę mi powiedzieć.” 

Głos w temacie zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, 

który powiedział, iż to co nie jest określone Statutem może być regulowane postanowieniami 

Rady, jeżeli chodzi o pracę Rady. Dodał, iż to Rada decyduje, czy sesja ma charakter 

uroczysty czy też nie, w swoim głosowaniu przy przyjęciu porządku obrad. Kontynuując Pan 

Zdzisław Zadworny powiedział, iż Statut zawiera punkty, jakie powinien zawierać porządek 

obrad sesji, ale jeżeli Rada zmieni porządek obrad i nie wszystkie punktu zostaną 

przeprowadzone nie jest to niezgodne ze Statutem, gdyż Rada podejmuje decyzję, jako organ, 

który Statut zatwierdził.    

Następnie radny Pan Wojciech Broź powiedział cyt.: „ Pani Przewodniczący takie rzeczy 

mogą się odbywać wyłącznie przy zwoływaniu sesji w trybie nadzwyczajnym, że może sobie 

ustalać porządek obrad inny, czyli wnioskodawca sobie ustala porządek obrad, a tu jest sesja 

zwyczajna, jak Pan powiedział w trybie siedmiodniowym zwołana i to co mówi Pan 

Burmistrz mówi po prostu odbiega od rzeczywistości, ja tu mam opinie prawna i tylko 

przeczytam jedno słowo: Wniosek o zwołanie sesji jest wadliwy, a tym samym nie wywołuje 

skutków prawnych. Czyli sesja tak jakby się dzisiaj odbyła, a nie wywołuje żadnych skutków, 

bo została zwołana i będzie się odbywać w trybie niezgodnym ze statutem”.  

Pan Edward Batycki poinformował, iż sesja została zwołana i radny w tym punkcie, 

przyjęcie porządku obrad może wnieść dodatkowe punkty.  

Radny Pan Wojciech Broź powiedział cyt.: „Oczywiście, że wnoszę, ja się nie zgadzam  

z tymi stwierdzeniami, które Pan Burmistrz tutaj konkluduje, wypowiada się autorytarnie,  

że tak ma być w tej formie to zrobione. A następna rzecz, ja otrzymałem materiały zmienione, 

te które powinny być w terminie siedmiodniowym otrzymałem na komisji w terminie 

dwudniowym czy jednodniowym. Jeszcze okazuje się, że są to materiały zmienione.  

W związku z tym termin nie został zachowany. I my jak będziemy w taki sposób postępować 

to znaczy, że możemy wszystko zrobić, co sobie ustalimy. Dla Pana kanonem działania jest 

Statut i ustawa samorządowa. Działa Pan zgodnie z planem pracy Rady czy nie? Pan 

Przewodniczący w sierpniu nie powołał sesji, gdzie plan pracy Rady przewidywał zwołanie 

takiej sesji. Dlaczego nie została powołana? Wszyscy wiedzą o co tu chodzi. Dlatego ja nie 

będę brał udziału w tej sesji. Proszę zapisać, że opuszczam posiedzenie sesji dlatego, że sesja 

jest zwołana w trybie takim jakim jest i ja z materiałami się zapoznałem dwa dni przed sesją, 

ale Pan mówi o siedmiodniowym terminie to mam się zapoznać siedem dni. I to 

Przewodniczący Komisji wie, jakie były uchwały podane wcześniej, a jakie uchwały zostały 

dostarczone nam na posiedzenie Komisji. A teraz okazuje się, że jeszcze numery uchwał się 

nie zgadzają. Jeszcze co innego jest. Dlatego dziękuję za uwagę”.  Po czym radny Pan 

Wojciech Broź opuścił sale obrad. Na sali obecnych 9 radnych.     

Kolejno radny Pan Jan Łach poprosił, aby Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan 

Zdzisław Kasperski, który będzie opiniował uchwały powiedział, czy to wszystko jest  

w porządku.  

Następnie Pan Zdzisław Kasperski Przewodniczący Komisji Budżetowej powiedział,  

iż może należałoby do porządku obrad wstawić punkty, które przewiduje sesja, aby nie było 

niepotrzebnych nieprawidłowości. Poprosił o kilka minut przerwy, aby sprawdzić w Statucie 

jaki punkty powinny być ujęte w porządku obrad.   

Radny Pan Jan Łach zapytał czy Przewodniczący Komisji Budżetowej odpowie na zadane 

pytanie. 

Pan Edward Batycki powiedział, iż przy każdej uchwale jest czas na dyskusje oraz przy 

każdej uchwale pyta Przewodniczącego poszczególnych Komisji o opinię.  
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Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki odczytał 

punkty, które zostały dołożone do porządku obrad dzisiejszej sesji: 

1. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad  

z dodanymi punktami pod głosowanie, w wyniku, którego został on przyjęty jednomyślnie, 

głosami 9 „za”. 

 

Ad. I pkt. 3. 

   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 

iż zostały rozesłane materiały na dzisiejszą sesję oraz Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Cieszanowie uczestniczył we wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetowej, Komisji 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej oraz Komisji ds. 

Oświaty i Kultury w dniu 15 października br.  

 

Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

 

Pan Zdzisław Zadworny poinformował zebranych, iż dzisiejsze posiedzenie Rady 

Miejskiej w Cieszanowie związane jest z pracą urzędu dotyczącą ogłoszenia przetargu na 

remont Centrum Edukacji Ekologicznej. Dodał, iż po rozstrzygnięciu przetargu okazało się, iż 

najniższa oferta z przetargu jest większa od założonych środków w budżecie o 64 tys. zł. 

Kontynuując powiedział, iż jeżeli Rada nie wyrazi zgody na zwiększenie środków na tą 

inwestycję, przetarg zostanie unieważniony i ogłoszony po raz drugi. Następnie 

poinformował zebranych, iż został ogłoszony przetarg na wykonanie boiska 

pełnowymiarowego w Dachnowie. Dodał, iż oferta jest o 12 tys. zł wyższa niż środki 

zabezpieczone w budżecie i analogicznie, jeżeli Rada nie wyrazi zgody na zwiększenie 

środków przetarg zostanie unieważniony. Kolejno poinformował, iż zostały rozpoczęte prace 

na ulicy Nowej i niektóre prace takie jak wykonanie kanalizacji zostały wykonane bez 

zabezpieczonych środków w budżecie i dlatego w uchwale zmiana do budżetu na 2009 rok te 

środki zostały wprowadzone.    

 

Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki 

przypomniał radnym, iż interpelacje należy składać na piśmie. W związku z brakiem 

interpelacji i zapytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu.  

 

Ad. IV. Podjęcie uchwał.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki odczytał projekt 

uchwały: 
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1) w sprawie zmian zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego 

pn. „Roztoczański Program Rozwoju Turystyki – etap I”, - załącznik nr 4 do 

protokołu – uchwała nr 69/XLII/09.  

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny, który 

powiedział, iż w materiałach dołączona jest także kopia załącznika nr 10 uchwały Rady 

Miejskiej w Cieszanowie nr 10/XXXIV/09 z 12 marca 2009 r., aby radni mogli porównać, co 

ulega zmianie w przedmiotowej uchwale.   

 Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji Budżetowej.  

 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 9 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

2) w sprawie zmian zakresu wykonywania wieloletniego programu inwestycyjnego 

pn. „Przystosowanie Wiejskich Domów Kultury Gminy Cieszanów do pełnienia 

współczesnych funkcji” - załącznik nr 5 do protokołu – uchwała nr 70/XLII/09. 

 

Głos w temacie zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który przedstawił uchwałę. 

Powiedział, iż w tej uchwale także dołączony jest załącznik uchwały nr 10/XXXIV/09 dla 

porównania. Dodał, iż przedmiotowa uchwała dotyczy przeniesienia środków z budżetu 

Gminy do budżetu Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie, gdyż wniosek na remont 

Wiejskiego Domu Kultury w Starym Lublińcu był składany przez Centrum Kultury i Sportu.   

Uchwała była przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymała 

pozytywną opinię. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 9 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Edward Batycki odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

3) w sprawie zmiany uchwały Nr 67/XLI/09 z dnia 29 września 2009 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr 61/XL/09 z dnia 10 września 2009 r. oraz uchwały  

Nr 10/XXXIV/09 z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta  

i gminy Cieszanów na rok 2009, - załącznik nr 6 do protokołu – uchwała nr 

71/XLII/09 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż 

przedmiotowa uchwała jest pochodną dotyczącą wcześniejszego projektu uchwały. Dodał, iż 

projekt dotyczy przeniesienia środków na realizację zadania remont Wiejskiego Domu 

Kultury w Starym Lublińcu z budżetu gminy do budżetu Centrum Kultury i Sportu.  

Uchwała otrzymała pozytywną opinię Komisji Budżetowej. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 9 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Edward Batycki odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

4) w sprawie zmian do uchwały Nr 68/XLI/09 w sprawie zmian do uchwały  

Nr 64/XL/09 w sprawie zmian do uchwały Nr 10/XXXIV/09 w sprawie 
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uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009 i uchwały nr 

36/XXXVII/09 w sprawie zmian do uchwały nr 10/XXXIV/09 w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2009, - załącznik nr 7do 

protokołu – uchwała nr 72/XLII/09. 

Pan Zdzisław Zadworny poinformował zebranych, iż projekt uchwały wynika z 

rozstrzygniętego przetargu na utworzenie Centrum Edukacji Ekologicznej.  

Uchwała była przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymała 

pozytywną opinię. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 9 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Pan Edward Batycki odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

5) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2009 rok- załącznik nr 3 do 

protokołu. - załącznik nr 8 do protokołu – uchwała nr 73/XLII/09. 

 

Głos w temacie zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, 

który powiedział, iż przedstawiony na Komisji Budżetowej projekt uchwały zawierał błąd, 

który już został usunięty. Kwoty w projekcie uchwały wynikają z realizacji wieloletnich 

programów inwestycyjnych oraz z bieżących potrzeb. Poinformował, iż kwota 63 tys. zł 

przeznaczona jest na budowę placu zabaw w Dachnowie i jest to 50% wkładu własnego do 

dotacji otrzymanej z Ministerstwa Edukacji. Następnie poinformował zebranych, iż po 

rozstrzygnięciu przetargu na wykonanie boiska pełnowymiarowego w Dachnowie złożona 

oferta jest o 12 tys. zł wyższa niż środki zabezpieczone w budżecie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Zdzisław Kasperski poinformował, iż projekt 

uchwały nie otrzymał pozytywnej opinii Komisji Budżetowej, gdyż podczas głosowania 

obecni członkowie Komisji głosowali następująco: 5 radnych „wstrzymało się”, 0 radnych 

„za”, 0 radnych „przeciw”. Dodał, iż to głosowanie dotyczyło projektu uchwały, który został 

przedłożony na posiedzenie Komisji Budżetowej. Kontynuując powiedział, iż przedłożony 

projekt uchwały na dzisiejszą sesję jest poprawny.   

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 9 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

Ad. V. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Wobec braku interpelacji Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie przeszedł 

do II części sesji.  

W tej części sesji także udział wzięli: ambasador Republiki Węgier Pan Robert Kiss 

wraz z małżonką, Wojewoda Podkarpacki Pan Mirosław Karapyta, burmistrz Diósd Pan Geza 

Speth wraz z delegacją z Węgier. 

Uczniowie Zespołu Szkół Publicznych w Cieszanowie odśpiewali „Odę do radości”. 

 

Ad. VI. Prezentacja współpracy międzynarodowej Cieszanów -  Diósd. 

 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił dorobek  

5-ciolecia współpracy miast partnerskich Cieszanów - Diósd. Powiedział, iż we wszystkich 

spotkaniach w ramach współpracy na przełomie 5 lat udział wzięło ok. 300 osób z terenu 

gminy Cieszanów. Dodał, iż pomimo barier językowych zawiązało się wiele serdecznych 

przyjaźni pomiędzy rodzinami, które przyjmują gości z zagranicy. 
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Ad. VII. Wystąpienia okolicznościowe. 

 

Głos zabierali Ambasador Republiki Węgier Pan Robert Kiss, Wojewoda Podkarpacki 

Pan Mirosław Karpyta, którzy w swoich wystąpieniach gratulowali współpracy zagranicznej 

z miastem Diósd i życzyli wielokrotnosci takich jubileuszów.  

Kolejno Burmistrz miasta Diósd Pan Geza Speth powiedział, iż trudno jest mówić po 

tak wspaniałych przedmówcach. Dodał, iż w ciągu 5 lat odbyło się 34 spotkania, na które 

delegacja z Węgier zawsze chętnie przyjeżdża.  

Następnie głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, 

który podziękował wszystkim mieszkańcom Gminy Cieszanów za zaangażowanie  

w wymianę zagraniczną, po czym przekazane zostały statuetki upamiętniające 5-ciolecie 

współpracy miasta partnerskich Cieszanów – Diósd. 

 

Ad. VIII. Zakończenie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 11 
50

 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 

 


